
Ugotavljanje
vira
premoženja

Najprej so se na seji dogovorili o
nalogah v občinski organizaciji ZK Ljub-
lana-Center na temelju sestanka, kd ga
je CK ZK. Slovenije sklical s sekretarji
občinskih komitejev. Prva operativna
naloga se nanaša na ukrepe zveznega
izvršnega sveta, ki začnejo veljati s
1.1.1973. Pri tem gre za tri bistvene
stvari: za iskanje perspektivnih ekonom-
skih rešitev, za razjasnitev delavskega
samoupravljanja ter za take konkretne
aranžmaje, da bo na proizvodnega de-
lavca padlo kar najmanj bremen. Na-
dalje bodo spremljali in usmerjali ak-
tivnost v zvezi s socialno diferenciaci-
jo, stanovanjsko graditvijo itd. Sklenili
so tudi povečati število članov komite-
ja za štiri člane, in to iz vrst delavcev.
Daljša razprava je potem tekla še o
nalogah na področju kadrovske politi-
ke.

Kar zadeva ugotavljanje izvora pre-
moženja, bo komisija občinske skupšči-
ne izdelala seznam komunistov na vo-
dilnih delovnih mestih, za katere me-
nijo, da bi morali dati izjavo o svo-
jem premoženju. Podobno naj bi se do-
govorili tudi sekretarji v delovndh orga-
nizacijah za vodilne delavce. Zavrnili pa
so v tej zvezi anonimke s podpisom
»komunisti«, ker je ta akcija ZK take
narave in je deležna take podpore jav-
nosti in delavstva, da ni nobene potre-
be, da ne bi komunisti nastopili odprto
in javno.

Pod točko »razno« je komite obrav-
naval problematiko dveh delovndh orga-
nizacij, in sicer Emone in Elektrodvi-
gala. To pobudo je razumeti kot me-
todo dela komiteja, izraz dobre volje
in pomoči pri razčiščevanju problemov.
Takšno metodo dela namerava komite
uporabljati tudi v prihodnje.

Kar zadeva Emono in akcijo v tem
podjetju za ustanovitev TOZD, bi bil
povzetek Ljuba Filipana tak-le: Po zad-
njem predlogu naj bi Wla Emona orga-
nizirana v 27 temeljnih organizacij
združenega dela (lahko pa se zgodi, da
jih bo še več). Eden izmed kritičnih
problemov je bila temeljna organizacija
mesne industrije. Ta je po novem po-
stopku predvidena kot TOZD Drugi
problem v zvezi s TOZD pa je bil na
področju maloprodaje: ena ali več te-
meljnih organizacij. Po novem predlo-
gu jih bo sedem. Teze za samoupravni
sporazum so bile v javnl razpravi, prvi
osnutek je bil prediskutiran na zboru
samoupravljavcev, vse pripombe, tako
v podjetju ter od občinskdh in mestnih
organizacij, so bile zbrane in obdelane
v novem osnutku, ki so ga prejeli vsi
člani kolektiva. Seveda pa je glede na
različne dejavnosti (gozdarstvo, kmetij-
stvo, turizem, veletrgovina, mala trgo-
vina, proizvodnja, polproizvodnja...)
vprašanje, za kakšno stopnjo integraci-
je se bo odločil vsak posamezni del.
Zato bo prav v tem smislu "potrebna
še korenita razpsava. Potreben bo tudi
političen vpliv, kajti vsaka občina želi
imeti svojo temeljno organizacijo zdru-
ženega dela. Prenehanje delovanja orga-
nizacije ZK v mesni industriji Zalog pa
je politična napaka, za katero je odgo-
vorno vodstvo organizacije ZK v pod-
jetju. Zato sd mora svet komiinistov
podjetja zastaviti partijsko nalogo: ta-
koj vzpostaviti organizadjo ZM v ines-
ni industriji Zalog.

Sklep v zvezi z Elektrodvigalom pa
je bil, da komite naproša predsednika
občinske skupščine Ljubljana-Center,
naj v sodelovanju s člani sklada skup-
nih rezerv pregleda vse možnosti, da
bi dobili finančna sredstva po sedaj ve-
ljavnih predpdsih. Poleg tega naj bi pre-
gledali, katera delovna organizacija je
pripravljena del svojega minulega dela
vložiti v Elektrodvdgalo, da bo lahko
kupilo stroje, ki jih nujno potrebuje za
normalno obratovanje. V Elektrodviga-
lu so torej problem krediti. Komite je
dal pobudo za ta pogovor zato, da bi
skupaj pregledali položaj in se dogo-
vorili, kako se bodo iz njega izvlekli.
Pri tem so ugotovili, da je bila inte-
gracija s podjetjem David Pajič slabo
pripravljena, zdaj pa se je kolektiv od-
ločil za razdruždtev.


